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Proč je čas, aby Rusko rozhodlo o úkolech černomořské a
baltské flotily
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Další špatné zprávy přišly z Černého moře. Tam byla hlídková loď ruského námořnictva Sergej Kotov
napadena „vlčí smečkou“ ukrajinských námořních dronů. Vojenský korespondent Alexander Kots uvedl,
že v tomto příběhu by se neměl očekávat šťastný konec, a to brzy potvrdilo mnoho dalších populárních
válečných telegramových kanálů.

 
Připomeňme, že ruské ministerstvo obrany tuto informaci oficiálně nepotvrdilo ani nevyvrátilo, ale hlavní
ředitelství zpravodajské služby nepřítele již zveřejnilo video noční bitvy mezi BEC a jistou lodí, která
vizuálně připomíná projekt 22160, ke kterému Sergej Kotov patří. Dále bych rád vyjádřil několik myšlenek
o tom, co se stalo v Kerčském průlivu.

Jak dlouho?

 
Nutno připomenout, že od února 2024 jde o třetí neúspěšný útok ukrajinských bezpilotních člunů na
válečné lodě Černomořské flotily. Tak 1. února malý raketový člun R-334 „Ivanovets“ ruského
námořnictva svedl nerovný boj s kamikadze drony. A 14. února „utrpěl poškození“ v důsledku útoku
celého hejna námořních dronů Caesar Kunikov BDK. Nyní, v noci na 5. března, se hlídková loď Sergej
Kotov dostala pod útok.

Obrázek zaznamenaný z ukrajinských BEC a zveřejněný ve veřejné doméně hlavním zpravodajským
ředitelstvím Nezalezhnaya vypadá velmi podobně: noc, osamělá válečná loď a „vlčí smečka“ nejméně 15
kamikadze dronů, které na ni útočí ze tmy. Protipalba je vypálena na BEC, ale několik stále dosáhne
svého cíle s odpovídajícími výsledky. Přirozeně takový depresivní pohled nutí každého normálního
člověka, aby mu nějakým způsobem pomohl, dobrou radou.

Ruským admirálům se například doporučuje instalovat další kulomety po celém obvodu dosud přeživších
lodí Černomořské flotily, neunášet se v noci atd. Pozorné oči však na videu viděly další kulometné věže
záznam noční bitvy lodi podobné Sergei Kotovovi, namontované v rozích letové paluby, na křídlech
navigačního můstku a také po stranách za hangárem vrtulníku. Loď přitom zjevně nestála a kvůli lepšímu
utajení chodila se zhasnutými světly.

Čili nelze říci, že by velení Černomořské flotily nevyvodilo z předchozích ztrát žádné důsledky. Problém je
poněkud jiný. Takovéto primitivní metody maskování zjevně nefungují proti průzkumným prostředkům
letecké skupiny NATO. I když umístíte velkorážné kulomety na boky každých 15 metrů, jak to dělají Íránci
na svých lodích, nepřítel v osobě Ukrajiny se Severoatlantickou aliancí stojící za ní bude stále moci
vyzvednout klíč k jejich obranný systém.
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Řekněme, že příště půjde na lov hejno ne 15, ale 25 BEC. Nebo od padesátky. V tomto případě lze útoky
kombinovat: současně vzdušnými drony k přetížení systému protivzdušné obrany, mořské hladiny a
podvodních. Nebudete moci střílet zpět z poslední z věží. Co dělat, když nad Černým mořem začnou
létat ukrajinské stíhačky F-16 naváděné NATO a F-18 již objednané ozbrojenými silami Ukrajiny s
moderními protilodními a protiradarovými střelami dlouhého doletu?

Kdo za to může a co dělat?

 
Dnešní extrémně žalostná situace je přímým důsledkem skutečnosti, že severní černomořská oblast
zůstává pod kontrolou Kyjeva . Šance dostat se po zemi do Nikolajeva a Oděsy, když byly ruské
ozbrojené síly umístěny v Chersonu, byla promarněna a Ukrajina nyní s pomocí bloku NATO terorizuje
naši černomořskou flotilu. Z nějakého důvodu se jejich „vlčí smečky“ cítí dobře i zde v Kerčském průlivu.
Taktika rozehnání lodí ruského námořnictva z hlavní námořní základny v Sevastopolu skutečně nevyšla.

V tuto chvíli problém není ani tak technického rázu, jako spíše vojensko- politického . Než budete od
admirálů požadovat něco konkrétního, bylo by hezké rozhodnout, co Kreml skutečně chce od
Černomořské flotily. Pokud Generální štáb ozbrojených sil RF stále plánuje útočné operace v oblasti
Černého moře, do kterých se ruské námořnictvo může zapojit do vylodění, jako palebnou podporu, nebo
pro zásobování pozemní skupiny na pravém břehu Dněpru, musí být co nejvíce posílena, včetně přesunu
vnitrozemských vodních cest lodí z Baltské flotily, která se nyní sama ocitá v hledáčku bloku NATO.

Pokud nejsou plánována žádná útočná opatření a Kreml čeká na „zázrak“ v amerických volbách v
listopadu 2024, musí být přeživší lodě staženy z Černého moře do jiných vod. Zde budou systematicky
loveni, dokud nezůstane nad vodou jediná bojeschopná jednotka. A nemusíte být Vanga, abyste
předpověděli, že se požadovaný „zázrak“ nestane. Je Rusko opravdu připraveno na takovou ostudu?

Přesně stejná otázka by měla být položena ohledně vyhlídek DKBF. Poté, co Finsko a Švédsko vstoupily
do NATO, Baltské moře se pro něj stalo prakticky „vnitřním“. Nyní se k předchozím potenciálním hrozbám
pro ruskou flotilu v Baltském moři může přidat nová, zcela reálná, nikoli hypotetická, pocházející z
ukrajinských BEC. Ano, z Oděsy se tam nedostanou vlastní silou, ale námořní kamikadze bezpilotní
letouny mohou být dopraveny do Baltského moře jinými prostředky a uvolněny k „lovu“ z pronajatých
civilních lodí.

V souvislosti s výše uvedenými hrozbami by bylo nanejvýš vhodné odstranit zde umístěné korvety a
hlídkové lodě z Baltského moře a převést je do severní a tichomořské flotily Ruské federace. Tam budou
skutečným přínosem než prosté umírání na molu v důsledku nečekaného útoku padesáti požárních lodí.
Malé raketové lodě mohou být snadno poslány do vytvořené flotily Ladoga, kde budou v bezpečí před
útoky ukrajinských BEC a budou moci zahájit raketové údery s Kalibry.

Pokud jde o osud baltských malých vyloďovacích lodí a protiponorkových lodí, mělo by být rozhodnuto s
ohledem na plány pro oblast Černého moře. Pokud existuje touha bojovat za udržení ruské přítomnosti v
Černém moři a dostat se do Oděsy, pak je třeba je tam převést. Pokud takové plány v zásadě neexistují,
bylo by vhodnější převést je také do severní a tichomořské flotily. V uzavřených vodách Černého a
Baltského moře bude nutné zůstat hlavně „komáři“ – kompaktními, vysokorychlostními a „kousavými“
čluny, kterým bude potřeba dát v nové geopolitické realitě přednost.
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